
 

 

 

 

Z Á P I S 
z 2. jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury konané dne 07. 02. 2022 

 

 

Dne 07. 02. 2022 se uskutečnilo jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury 

zřízené Radou města Karlovy Vary 

 

 

Místo jednání: Alžbětiny lázně, Smetanovy sady 1145/1, Karlovy Vary,  

 společenský sál 1. patro    

 

Doba jednání:       jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a ukončeno v 17:15 hodin 

 

Přítomni:  Ing. Václav Benedikt 

 Ing. Mirko Holásek  (odchod 16:15 hod.) 

 Mgr. Petr Holub 

 Barbora Hradečná  (příchod 15:35 hod.) 

 Jaroslav Hrdlička 

 Mgr. Vladimír Hůrka 

 Mgr. Jiří Klsák (příchod 15:10 hod.) 

 Slavomír Perutka 

 Mgr. Leona Preňková 

 

Omluveni:   --- 

 

Neomluveni:         --- 

  

Hosté:   Josef Dlohoš – ředitel INFOCENTRA MĚSTA Karlovy Vary o.p.s.  

   Ing. arch. Karel Adamec – architekt, ředitel KAM KV˚ 

   Ing. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

  

 

                              

Program jednání:   
 

1. Schválení programu jednání   

2. Schválení zápisu č. 01/2022   

3. Studie vodárny a dopravy širšího centra – KAM KV˚ 

4. Karlovarské kulturní léto - VARY˚ŽIJOU – INFOCENTRUM MĚSTA KV o.p.s. 

5. Různé  

 

 

Jednání zahájil a řídil předseda komise Ing. Václav Benedikt.   
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1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen. 

 

pro :  7 Ing. Václav Benedikt, Ing. Mirko Holásek, Mgr. Petr Holub, 

Jaroslav Hrdlička, Mgr. Vladimír Hůrka, Slavomír Perutka,  

Mgr. Leona Preňková 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

  

 

2. Schválení zápisu č. 01/2022 

 

Zápis č. 01/2022 z 1. jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury ze dne 05. 01. 

2022 byl schválen v navrženém znění.  

 

pro :  7 Ing. Václav Benedikt, Ing. Mirko Holásek, Mgr. Petr Holub, 

Jaroslav Hrdlička, Mgr. Vladimír Hůrka, Slavomír Perutka,  

Mgr. Leona Preňková 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Studie vodárny a dopravy širšího centra – KAM KV˚ 

 

Ředitel Kanceláře architektury města Karlovy Vary Ing. arch. Karel Adamec odprezentoval 

členům komise zpracovávané dokumenty – „Studie vodárna“ a „Studie širšího centra“. 

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury doporučuje radě města pořádání širší 

odborné diskuse pro možnost doporučení vhodné výsledné podoby studie KAM KV° 

(„Vodárna“ a „Širší centrum“). Komise by se ujala pořádání této diskuse s rozšířením o 

Výbor dopravy, životního prostředí, čistoty města a zeleně tak, aby rada města obdržela 

ucelený komplexní materiál z hlediska urbanismu, dopravní infrastruktury apod.   
 

pro :  8 Ing. Václav Benedikt,  Mgr. Petr Holub, Barbora Hradečná,  

Jaroslav Hrdlička, Mgr. Vladimír Hůrka, Mgr. Jiří Klsák,  

Slavomír Perutka, Mgr. Leona Preňková 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 
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4. Karlovarské kulturní léto - VARY˚ŽIJOU – INFOCENTRUM MĚSTA o.p.s. 

 

Ředitel společnosti INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary o.p.s. Josef Dlohoš seznámil 

členy komise s předloženou pracovní verzí projektu „KARLOVARSKÉ KULTURNÍ LÉTO - 

VARY˚ŽIJOU“, jehož III. ročník je plánován na období měsíců duben až září 2022 

s rozpočtem 9 000 000 Kč. Konstatoval, že v loňském roce se pravidelné kulturní programy 

pořádané ve volnočasovém areálu Rolava neosvědčily a proto se v letošním roce v tomto 

areálu uskuteční pouze ojedinělé, nárazové kulturní akce.  

   

Členové komise následně široce diskutovali o předloženém konceptu programu a navrhují 

rozšířit kulturní nabídku např. o Slam Poetry.  

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury vzala na vědomí předloženou koncepci 

Karlovarského kulturního léta 2022 a doporučila mezi významné kulturní a společenské akce 

prezentované v rámci tohoto projektu zařadit také Mezinárodní folklorní festival.  

  

pro :  8 Ing. Václav Benedikt,  Mgr. Petr Holub, Barbora Hradečná,  

Jaroslav Hrdlička, Mgr. Vladimír Hůrka, Mgr. Jiří Klsák,  

Slavomír Perutka, Mgr. Leona Preňková 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

5. Různé 

 

Mgr. Jiří Klsák navrhl zařadit do programu příštího jednání komise téma možného využití 

velkých soch z doby socialismu, které jsou vedeny v majetku města Karlovy Vary a uloženy 

v areálu Lázeňských lesů Karlovy Vary.  

 

  

 

Příští jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury se uskuteční dne 07. 03. 2022 

od 14:00 hodin v budově Alžbětiných lázní, Smetanovy sady 1145/1, Karlovy Vary, 

společenský sál.  

 

 

 

Dne:   10. 02. 2022 

Zapsala: Jana Plevová 

 

 

Ing. Václav Benedikt 

              předseda Komise kulturní, 

     památkové péče a architektury 

 


